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Z A P I S N I C A

zo o zasadnutia komisie investicnej vfstavby, 2ivotneho prostredia,
kulturnych pamiatok, dopravy a verejneho poriadku MsZ konanej na MsU

Galanta dfra 1 4.3.2016

V Galante dna 15.3.2016

Pritomn[: podl'a prezencnej listiny

Predseda komisie p. Zsolt Tak66 privital v5etkfch pritomnfch a otvoril zasadnutie
komisie.
Na rokovanl komisie predloZila Ing Kopasov6 Ziadost' o stanovisko k analyze
derpania rozpoctu ORM za rok2015.Tento materi6l  sa zaradi l  na rokovanie komisie
ako bod d. 8 a program zasadnutia sa upravil nasledovne.

Program zasadnutia:
1. Otvorenie
2. Protest prokur6tora proti niektorfm ustanoveniam V5eobecne zAvdzneho

nariadenia mesta Galanta c.3712008 o cistote mesta, ochrane Zivotn6ho
prostredia a verejnom poriadku

3. Galanta WEST - investicny zAmer,,Bytovy dom WEST lll. etapa"
4. Vegetadne 0pravy okruZnych kriZovatiek v meste Galanta
5. Vlistavba vol'nodasov6ho ihriska
6. Ndvrh investlcii zbelnych a kapitiilovlich vfdavkov na opravu komunik6cii

a budovanie parkovisk a spevnenfch ploch
7. Informativna spr6va o vydanych 0zemnych a stavebnych povoleni v meste

Galanta v roku 2016
8. Analyza derpania rozpoctu ORM za rok2015
9. R6zne, diskusia
10. ZAver

K bodu c.2
Protest p roku rdtora p roti n iektorVm ustanoven iam V5eobecne zdrviizneho nariadenia
mesta Galanta d. 3712008 o distote mesta, ochrane Zivotneho prostredia a vereinom
poriadku

Materi6l predloZil Mgr. Psota
Komisia prerokovala uveden! materi6l a jednohlasne ho odpor0ca predloZit' na
rokovanie v MsZ.

K bodu 6.
Galanta WEST - investicnV z6mer,,BytovV dom WEST lll. etapa"

Material predloZila Ing. Kopasov6
K predlo2en6mu bodu programu odzneli nasledovne pripomienky a podnety:
Psota s predloZenym ndvrhom sa nestoto2nuje, nakol'ko nie je zohl'adnen6
prepojenie komunikdcie pred bytovymi domami s ul. Svermovou. Navrhol, aby sa
mesto Galanta zaoberalo prepojenim sidliska Sever prediZenim ul. Hodskej pred
soci6lnymi bytmi na ul. Svermovl. ZAroven je treba dorie5it' roz5irenie komunik6cie
pred novym cintorinom na ul. Hodsk0.
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Uznesenie komisie:
Komisia prerokovala uvedenli materi6l a jednohlasne srihlasi s predloZenfm
investidnfm z6merom s podmienkou dobudovat'prepojenie komunikdcie pred novlim
cintorinom na ul. Hodsk0, vr6tane napojenia na pl6novane cyklotrasy.

K bodu c.4
Veqetacn6 0pravv okruZnych kriZovatiek v meste Galanta

Materi6l predloZila Ing. Kopasov6
Materi6l rie5i okrasnri vlisadbu zelene na kruhovyich kriZovatkach v meste na ul.
Hlavnej a Vajansk6ho s vystavbou zAvlahy.
Komisia prerokovala uvedeny material a jednohlasne navrhuje materi6l opdtovne
predloZit ' na rokovanie komisie spolu s komplexnym materi6lom cyklotr6s a rie5enia
parkovania na ul. Hlavnej.

K bodu d.5
Vfstavba vol'nodasov6ho ihriska

Materi6l predloZila Ing. Kopasov6. Materi6l obsahoval n6vrh troch typov
vol'nodasovfch ihrisk pre ml6deZ a dospelych.
Komisia prerokovala uvedeny materidl a jednohlasne srihlasi s vlistavbou
vol'nodasoveho ihriska v lokalite na sidlisku SNP za prokuraturou. Navrhuje }adat'do
s0t'aZnfch podkladov parametre stredn6ho ihriska s maximdlnou cenou dod6vky
vr6tane realizAcie do 10. tis. Eur.

K bodu d.6
N?vrh inVesticii .z beZnlich a kapit4lovych vlidavkov na opravu komunikecii

MateriSl predloZila Ing. Kopasov6
Technickf stav niektorl ich komunikdcii a chodnikov na uzemi mesta je
v ha_varijnom stave, ktor6 je potrebn6 opravit ' . Predlo2enf navrh opr6v je v sume 1g2
tis € Rozpodet lestana beZn0 opravu je 40 tis.€ a na rekonstrukciu 2 kapitalovfch
zdrojov je suma 68.tis.€. Z tejto sumy je ur6enfch 10 tis.€ na rozsirenie parkoviika
na sidl. sever, a B.tis. € na vybudovanie nov6ho chodnika v Nebojsi.
Mgr T6bori- predloZenf rozpocet na vfstavbu parkoviska na ul. Svermovej sa mu
iavi ako predrazenli. Upozornil na cenu zdmkovel dlazby v rozpodte.
Brizldk - predloZeny rozpocet parkoviska 1e i lefro pohl'ad'u v poriadku, nakol'ko
v rozpocte nie je zapoditand cena dod6vky materi6lu.

Komisia po odznelfch pripomienkach odsuhlasila realizovat' rekon5trukciu asfaltovej
plochy na miestnej komunik6cii ul. Mierovej a roz5irenie parkoviska na sidl. Sever.
ZAroveh 2iada navrhovanu opravu vnritroarealovej komunik6cie na ZS C. O*if.t
presunft' na odd. Skolstva.
V s0vislosti s pl6novanlim roz5iren[m parkoviska na sidl. Sever odpor1ca vfrub
llf?tou: 

ktore prekalail v realiz6cii uveden6mu z6meru. Zilroven odportica viirub
stromu na ul. Safarikovej pred Bil lou z dopravno - bezpecnostnych d6vodov, nakbko
sa v danej lokalite osddza dopravne zrkadlo. V letnom obdobi ULOe veget6cia stromu
zasahovat'do rozhl'adu zrkadla a ind lokalita zrkadlaje nevhodn6.

K bodu d.7
Informati
v roku 2016

sp16va enr  v
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Materi6l predloZila Mgr. Pinterov6
Informovala komisiu o Styroch Ziadostiach podnikatel'skyich subjektov, ktore sa
pl6nuj0 realizovat' na 0zemi mesta.
Ing. Kopasov6- upozornila na pl6novanf vyistavbu ubytovne v budove Slovenskej
sporitel'ne na ul. Hlavnej , kde je tento zamer v rozpore i platnfm UpN mesta.
Psota - upozornil na aktivity spolocnosti ADA-WASTE, kde sa roz5irila prevddza na
vel'kokapacitn6 zbern6 su roviny.

Po odznellich pripomienkach komisia prijala nasledovn6 Uznesenie:
A. Uklad6 vedrjcej Oddelenia stavebn6ho poriadku Mgr. Pinterovej predkladat'

na kalde rokovanie komisie investidne zlmery podnikatet'skycfr aktivlt
pr6vnicklich subjektov v zmysle uznesenia MsZ d. 17712-2016.

B' Komisia odporfca prednostovi uradu P. Bodokimu realizovat' stretnutia
ORM a Oddelenia stavebn6ho poriadku z dovodu zos0ladenia vydanyich
stavebnyich povoleni. Termin: lxza mesiac.

K bodu c.8
Analfza cerpania rozpoctu ORM za rok 2015

Materi6l predloZila Ing. Kopasov6. Uvedeny materidl spracov6va textov6 aj tabul'kov6
6ast' derpania financnfch prostriedkov rozpodtu za rok 2015 Oddelenia rozvoja
mesta.
Komisia prerokovala uvedenyi materi6l a jednohlasne ho odporrica prerokovat,
v MsZ.

K bodu d.9
R6zne, diskusia
V r5mci diskusie odzneli nasledovn6 podnety a otilzky.

Zsolt Tak6c
Obozn6mil komisiu s vlisledkami sut'aZe pri obnove neogotickeho ka5tiel'a. Vyhrala
spolocnost'z Popradu, ktord bude realizovat' obnovu casti kastiel'a"

K bodu d.10

ZAver
Predseda komisie p. Zsolt Tak6c pod'akoval pritomnfm za aktlvnu 06ast'na komisii a
ukondi l  zasadnutie.

Zsolt Tak56
wW

Zapisala'. Va56kovii ;'M.
mtste


